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Emlékeztető 

az EVDSZ 2015. szeptember 9-10-i Szövetségi Vezetőségi üléséről 

 

 
Helyszíne:  H-3200 Gyöngyös - Farkasmály Borhotel Sziluett 
 
Időpontja:  2015. szeptember 09-10.  
Kezdés:  9 órakor 

Szállások elfoglalása: várhatóan az ülés szünetei alatt vagy azt követően 
  
 
Napirendi pontok: 
Levezető elnök:   Téglás József 
Jegyzőkönyv-vezető:  Bertafalvi Hortenzia Fanni 
 
 

1. Az előző SZV ülés jegyzőkönyvének elfogadása 
Előterjesztő: Téglás József 
 

2. Az EVDSZ tevékenységének továbbfejlesztése - összegzések áttekintése, 
további feladatok 
Előterjesztők: dr. Szilágyi József, Téglás József 
 

3. Felkészülés az EVDSZ II. Taggyűlésére - Választási szabályzat és feladat terv 
megvitatása, elfogadása 
Előterjesztők:  dr. Szilágyi József, Lőrincz László  
 

4. Fotovoltaikus naperőmű megtekintése  
Programszervező: Medveczki Zsolt 

 
5. Egyebek 

 Országos aláírásgyűjtés 

 TÁMOP projekt 

 aktuális szakszervezeti ügyek áttekintése 
 
Témafelelősök: dr. Szilágyi József, Téglás József, Elnökség 

 

 

 

Dr. Szilágyi József EVDSZ elnök köszöntötte a jelenlévőket és Medveczki Zsolt 

MEVISZ elnököt, a rendezvény házigazdáját, aki tájékoztatta az SZV-t a két napos 

ülés programjáról. Bemutatta a helyszínt, illetve a MEVISZ részéről meghívott 

szakszervezeti tagokat: 

 Gál Istvánt a karbantartási területről, illetve 

 Hegedűs Zoltánt a termelési területről, 

akik meghívottként vesznek részt az SZV ülésén. 

 

Az EVDSZ elnöke megköszönte a tájékoztatást és megállapította, hogy a testület a 

jelenlévő és a meghatalmazásokkal biztosított, összesen 108 mandátummal 

határozatképes. Előterjesztette az írásban megküldött napirendi pontokat, egyúttal 
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javaslatot tett a 2. és 3. napirendi pont tárgyalásának felcserélésére, tekintettel arra, 

hogy az SZV néhány tagjának egy budapesti megbeszélésen is részt kell vennie. 

Az SZV egyhangúan elfogadta az elhangzott módosítással kiegészített napirendi 

pontokat. 

  

Az első napirendi pont keretében Téglás József tájékoztatta az SZV-t arról, hogy a 

2015. augusztus 26-i ülés emlékeztetője csak az ülést megelőző napon került 

kiküldésre, ezért javasolja, hogy annak elfogadásáról a soron következő SZV ülés 

döntsön.  A javaslatot a jelenlévők egyhangúlag elfogadták. 

 

A második napirendi pont keretében az EVDSZ II. Taggyűlésének eseményeivel 

kapcsolatos dokumentumokról tárgyalt a szövetség.  

Elsőként az EVDSZ Alapszabályának módosításáról adott tájékoztatást dr. Szilágyi 

József, melynek értelmében a 2015. augusztus 26-i SZV ülésen elhangzott 

javaslatokkal kiegészítésre került a dokumentum, az alábbiak szerint: 

 FB megválasztása: 1 elnök + 4 tag; 

 az FB választást illetően, összeférhetetlenség merülhet fel az SZV póttagság 

esetében, ami tovább szűkítené a nagyobb merítési lehetőséget;  

 a fentiekből következően az SZV póttagság kerüljön ki az Alapszabályból és a 

jövőben is meghatalmazással legyen helyettesíthető egy-egy SZV tag; 

 Taggyűlés összehívásának feltételei; 

 összeférhetetlenség esetén a felszólítást követő 30 napon belül kell intézkedni 

annak megszűntetéséről; 

 amennyiben két tisztújítás között kerül valaki megválasztásra, a mandátuma 

nem tarthat tovább, mint az általános tisztújítással megválasztott személyé;  

 a megválasztott FB elnöke és tagjai tiszteletdíjban részesülhetnek;  

 az FB etikai kérdésekkel nem fog foglalkozni – az ilyen jellegű kérdés 

tisztázására az SZV ad hoc bizottságot hozhat létre. 

Ezt követően az SZV vitát kezdeményezett, melynek során az alábbi hozzászólások 

hangzottak el: 

 az FB elnökének és tagjainak büntetőjogi felelőssége van; 

 az adatvédelemre és a titoktartásra való tekintettel az FB tagok lehetőség 

szerint az EVDSZ tagjai közül kerüljenek ki; 

 az SZV határozza meg az FB szerepét és ennek megfelelően – a 

szakszervezeti tagok esetleges véleményét is figyelembe véve – állapítsa meg 

a tiszteletdíj mértékét is; 
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 időközi választásnál (4. oldal) az 5 éves időtartam helyett a „korábbi 

mandátumok lejáratának végéig” kifejezés kerüljön be;  

 a „Megszűnik a tagsága, ha az SZV tag cselekvőképességét 30 napon belül 

korlátozza” kifejezésből kikerül a „cselekvőképességét” szó és a teljes mondat 

átkerül a kizáró feltételekhez;  

 meg kell vizsgálni egy esetleges FB-re kötött biztosítás költségvonzatát; 

 az FB elnök és tag felkérése előtt döntsön az SZV a feladatkörről és a 

tiszteletdíj mértékéről; 

 a tiszteletdíj mértékét a szervezet költségvetése határozza meg; 

 az FB ne könyvelést ellenőrző feladatot lásson el, hanem azt is vizsgálja, hogy 

a szervezet részére kiállított számlák valóban a szervezet működésével 

kapcsolatos szolgáltatás ellenértékéről szólnak; 

 

 a VILLKESZ szervezet kerüljön ki a tagszakszervezetek közül a mellékletben; 

 

 az FB-nek lesz-e lehetősége szakértő igénybevételére? Amennyiben igen, 

kinek a költsége lesz. 

 

Németh Lajos ESZ elnök ügyrendi javaslattal élt, melynek értelmében az FB-val 

kapcsolatos vita lefolytatásával az SZV az Elnökséget bízza meg. 

Hozzászólók: Bánkuti Ferenc, Medveczki Zsolt, Kovács Ferenc, Nagy Sándor, 

Pinczés Ernő, Lőrincz László, Németh Lajos, Téglás József, Gál 

István, Gál Rezső, Begitter Henrikné, Hatvani Jácint, Horváth József, 

dr. Szilágyi József 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

41/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta az 

Alapszabály módosításokkal kiegészített verzióját. Döntött arról, hogy az 

elhangzott javaslatokat beépíti a dokumentumba és egyúttal felhatalmazza az 

Elnökséget, hogy az FB feladatainak meghatározására, illetve az FB elnöke és 

tagjai tiszteletdíjának mértékére a 2016. évi költségtervezet alapján javaslatot 

tegyen. 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Ezt követően az EVDSZ elnöke tájékoztatta a résztvevőket arról, hogy a II. 

Taggyűlés Választási Bizottsága 2015. szeptember 10-én tartja alakuló ülését. 

Előzetesen kiküldésre került az SZV részére a Választási Szabályzat módosításokkal 



4 
 

kiegészített változata, amely tartalmazza a választáshoz szükséges feladatköröket és 

határidőket. 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatot hozta: 

 

42/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta az 

EVDSZ II. Taggyűlés Választási Szabályzatának módosításokkal kiegészített 

verzióját és döntött annak elfogadásáról.  

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta az SZV-t arról, hogy a II. Taggyűlésen – a korábbi 

eljárásoknak megfelelően – Mandátum és Szavazatszámláló Bizottság felállítására is 

sor kerül az alábbiak szerint: 

 

Tájékoztatta továbbá a jelenlévőket arról is, hogy előzetes telefonos egyeztetés 

alapján az érintett személyek elfogadták a felkérést. 

Az EVDSZ elnöke javasolta, hogy a II. Taggyűlés levezető elnöki tisztségét 

Medveczki Zsolt MEVISZ elnök, a jegyzőkönyv vezetését Bertafalvi Hortenzia Fanni 

EVDSZ titkárságvezető lássa el. 

Hozzászólásként elhangzott, hogy szükséges-e Mandátum és Szavazatszámláló 

Bizottság felállítása is, tekintettel arra, hogy az EVDSZ apparátusa és a Választási 

Bizottság együttesen el tudják látni a szükséges feladatokat. 

Hozzászólók: Lőrincz László, Németh Lajos, Nagy Sándor 

Ezt követően a Szövetségi Vezetőség az alábbi határozatokat hozta: 

 

43/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség – elnökségi 

előterjesztés alapján – elfogadta a Mandátumvizsgáló és Szavazatszámláló 

Bizottság felállítását az EVDSZ II. Taggyűlése vonatkozásában. 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: négy ellenszavazattal és egy tartózkodással elfogadva. 

 

NÉV Telefonszám E-mail 

Harmath Péter 06-20-211-1064 hzshp@tolna.net 

Kun László 06-30-858-7771 kun.laszlo@veolia.com  

Néber Tibor 06-20-227-1232 nebert@npp.hu 
Kovács Ferenc 06-30-937-4094 kovfer@tber.hu 

mailto:hzshp@tolna.net
mailto:kun.laszlo@veolia.com
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44/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség felkéri az alábbi 

személyeket az EVDSZ Mandátumvizsgáló és Szavazatszámláló Bizottságában 

való részvételre, egyúttal kéri a Mandátumvizsgáló és Szavazatszámláló 

Bizottságot az EVDSZ II. Taggyűlésére való felkészülés feladatainak ellátását. 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: két tartózkodással elfogadva. 

 

45/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség javasolja a 

Mandátumvizsgáló és Szavazatszámláló Bizottságnak, hogy Harmath Pétert 

bízza meg a bizottság elnöki feladatainak ellátásával.  

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

46/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség – elnökségi 

előterjesztés alapján – felkéri Medveczki Zsolt MEVISZ elnököt az EVDSZ II. 

Taggyűlés levezető elnöki tisztségére.  

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

47/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség – elnökségi 

előterjesztés alapján – felkéri Bertafalvi Hortenzia Fanni EVDSZ 

titkárságvezetőt az EVDSZ II. Taggyűlés jegyzőkönyvének vezetésére.  

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Az EVDSZ elnöke tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a II. Taggyűlésen történő 

választáshoz és a beszámolók elfogadásához a mandátumok pontos megállapítása 

NÉV Telefonszám E-mail 

Harmath Péter 06-20-211-1064 hzshp@tolna.net 

Kun László 06-30-858-7771 kun.laszlo@veolia.com 

Néber Tibor 06-20-227-1232 nebert@npp.hu 
Kovács Ferenc 06-30-937-4094 kovfer@tber.hu 

mailto:hzshp@tolna.net
mailto:kun.laszlo@veolia.com
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szükséges. Ennek érdekében kéri a tagszakszervezeteket, hogy elektronikus 

levélben közöljék a 2015. szeptember 30-i taglétszámukat. 

Ezt követően az SZV az alábbi határozatot hozta: 

48/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség elfogadja, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlése kapcsán az összes tagszakszervezet írásbeli 

tájékoztatást ad a 2015. szeptember 30-i taglétszámáról. 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Dr. Szilágyi József ezt követően a II. Taggyűlés Ügyrendjével kapcsolatosan 

tájékoztatta az SZV-t az alábbiak szerint: 

 a dokumentum alapja a tavalyi ügyrend; 

 1-3 pontok a Taggyűlés lebonyolításával kapcsolatos napirend; 

 4-6 pontok a Taggyűlés beszámolóval kapcsolatos tevékenysége; 

 7. pontként bele került az Alapszabály módosítás; 

 8. pont a választás; 

 9. pont a határozathozatalok; 

 10. pont az elismerések. 

Kiegészítésként elhangzott, hogy a dokumentumban szerepeltetett egyszerű 2/3-os 

többség a jelenlévő mandátumok 2/3-os többségét jelenti. A minősített többség 

mindig az összes mandátumhoz való viszonyítást jelenti, nem pedig a jelenlévő 

mandátum számhoz való viszonyítást. 

Ezt követően az SZV az alábbi határozatot hozta: 

49/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta és 

elfogadta az EVDSZ II. Taggyűlésének módosított Ügyrendjét.  

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Ezt követően a II. Taggyűlés részletes programját tekintette át. Az EVDSZ elnöke 

tájékoztatta a jelenlévőket a tervezett programról és arról is, hogy a II. Taggyűlésnek 

helyszínt biztosító Thermál Hotel Visegrádnál további 20%-os kedvezményt sikerült 
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elérni, így a részvételi költségek – az előző ülésen kommunikáltakhoz képes – 

tovább csökkentek. 

Ezt követően az SZV az alábbi határozatot hozta: 

50/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta és 

elfogadta az EVDSZ II. Taggyűlésének részletes programját. 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Az EVDSZ II. Taggyűlésén átadásra kerülő elismerések közül a szövetség 25 éves 

jubileumi elismerésére az alábbi személyeket terjesztette fel az EVDSZ elnöke: 

 Jan Willem Goudriaan EPSU főtitkár, aki a nemzetközi kapcsolatain keresztül 

segítette a szövetség munkáját; 

51/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség támogatta Jan 

Willem Goudriaan EPSU főtitkár jubileumi elismerés átadására történő 

előterjesztést. 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

 Didier Baur CGT tisztségviselő, aki az EDF kapcsolatrendszerén keresztül 

segített konfliktusok megoldásában. 

52/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség támogatta Didier 

Baur CGT tisztségviselő jubileumi elismerés átadására történő 

előterjesztést. 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egyhangúlag elfogadva. 

 

Dr. Szilágyi József kérte az SZV tagokat, hogy tegyenek jelölést az elismerésben 

részesülő személyeket illetően, melyhez egy rövid indoklást is fűzzenek. A 

jelöléseket legkésőbb a soron következő SZV ülésig lehet előterjeszteni, melynek 

időpontja a II. Taggyűléshez szükséges dokumentáció elfogadása miatt 2015. 

október 27-28-ra tevődött át. Amennyiben valamely tagszakszervezet elvállalná az 

ülés házigazda szerepét, szeptember 17-ig jelezze az EVDSZ elnöke felé. Ha erre 

nem kerül sor, akkor az ülést a mezőkövesdi Balneo Hotelben kerül megrendezésre. 
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Az Egyebek napirendi pont keretében az alábbi témákat tárgyalta az SZV: 

 

 TÁMOP pályázat 

Dr. Szilágyi József tájékoztatta az SZV-t, hogy a TÁMOP pályázattal 

kapcsolatos ellenőrzés 2015. szeptember 2-án megtörtént. Az ellenőrök 

gratuláltak a szervezetnek a teljes pályázati összeg lehívásához és a pontos 

adminisztrációhoz. Az EVDSZ elnöke köszönetet mondott: 

 a tagszakszervezeteknek a rendezvényeken való részvételért; 

 az EVDSZ apparátusának a pályázattal kapcsolatos teljes körű 

munkavégzésért; 

 a pályázatban résztvevő partnereknek, kiemelve az Ergofit Kft-t, aki az 

ellenőrzés sikerességéhez is jelentős mértékben hozzájárult; 

 az előadóknak a tartalmas előadásokért; 

 a tanulmányt készítő partnereknek, illetve 

 a rendezvényen résztvevő személyeknek. 

 A férfiak és nők egyenlő nyugdíjkorhatárára vonatkozó országos népszavazási 
kezdeményezése és az aláírásgyűjtés 

 
Az EVDSZ elnöke tájékoztatta a résztvevőket az aláírásgyűjtés aktuális 

állásáról. Tájékoztatta továbbá az SZV-t arról is, hogy tolmácsolta a LIGA 

elnöke felé az SZV azon kérését, miszerint nagyobb média nyilvánosság 

lenne szükséges a sikeres kampány lefolytatása érdekében. A LIGA elnökétől 

erre ígéretet kapott. Továbbra is kéri a tagszakszervezetek aktív 

közreműködését. 

Hozzászólásként és javaslatként elhangzott, hogy a soron következő Forró 

Drótba kerüljön bele egy aláírásgyűjtéssel kapcsolatos figyelemfelhívó cikk. 

Hozzászólók: Németh Lajos, Kállai Mihály, Medveczki Zsolt, Hegedűs Zoltán, 

Bánkuti Ferenc, Gál István, Téglás József, dr. Szilágyi József 

 

A második napirendi pont keretében az EVDSZ jövőjéről tárgyalt a Szövetségi 

Vezetőség. Dr. Szilágyi József bemutatta a szakszervezeti és nem szakszervezeti 

tagok körében lefolytatott kérdőíves felmérés összegző prezentációját. (2. melléklet) 

Ezt követően Téglás József előadásában az EVDSZ tevékenységével, a jövőkép 

elemzésével kapcsolatos összegzést tekintették meg a résztvevők, amely a 2015. 

június 2-3-i SZV ülésen átbeszélt SWOT analízís alapján készült el.  
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Hozzászólásként elhangzott, hogy a korábban átbeszélt szervezeti erősségek és 

gyengeségek a napi események tükrében már nem az aktuális képet mutatják. 

Ennek megfelelően szükséges a dokumentum frissítése, aktualizálása. 

Dr. Szilágyi József javasolta az SZV-nek, hogy készüljön egy cselekvési terv a már 

aktualizált dokumentum alapján, amelyet a szövetség a II. Taggyűlés napirendjeként 

tárgyaljon. 

Hozzászólók: Pinczés Ernő, dr. Szilágyi József, Lőrinc László 

Ezt követően az SZV az alábbi határozatot hozta: 

53/2015. (09.09.) SZV határozat: A Szövetségi Vezetőség megtárgyalta és 

elfogadta, hogy az EVDSZ tevékenységével kapcsolatos dokumentum 

elhangzott javaslatokkal kiegészített verziójából készüljön cselekvési terv, 

melyet a szövetség a II. Taggyűlés napirendjeként tárgyaljon. 

 

Határozathozatal módja: nyílt szavazás 

Szavazás eredménye: egy ellenszavazattal elfogadva. 

 

A témához kapcsolódóan az SZV felkérte az EVDSZ elnökét, hogy a LIGA FB 

elnökeként adjon tájékoztatást a LIGA Szakszervezettel kapcsolatos problémakör 

aktuális állásáról. Dr. Szilágyi József az alábbiak szerint tájékoztatta a jelenlévőket: 

 a LIGA FB koncepció előterjesztését kérte, amely biztosítja a LIGA hosszú 

távú működését;  

 az FB nem vizsgálja azokat a dolgokat, amelyeket hivatalos szervek 

vizsgálnak; 

 LIGA elnöksége kialakította az üggyel kapcsolatos saját álláspontját; 

 kérte, hogy belső kommunikációban a LIGA tájékoztassa tagszervezeteit; 

 a Számvizsgáló Bizottsághoz nem érkezett bejelentés a LIGA 

gazdálkodásával kapcsolatosan; 

 nyílt levélben kérte a LIGA az Operaházi Dolgozók Szakszervezetét, hogy 

határolódjanak el az elnökük viselkedésétől. 

Dr. Szilágyi József az EVDSZ elnökeként továbbra is azt javasolta az SZV-nek, hogy 

a folyamatban lévő hatósági vizsgálatok lezárásáig, az EVDSZ ne foglaljon állást az 

ügyben. 

Hozzászólók: Németh Lajos, Lőrincz László, Begitter Henrikné, Kópis József, 

Medveczki Zsolt 



10 
 

Másnap az Egyebek napirendi pontot továbbtárgyalva folytatta a Szövetségi 

Vezetőség az ülést. Az EVDSZ elnöke tájékoztatta a jelenlévőket az előző napi 

egyeztetéseken elhangzottakról: 

 az Elnökség tagjai megtárgyalták és többségében egyetértettek azzal, hogy az 

EVDSZ – a LIGA Szakszervezetek kérésére - nyújtson egyösszegű kölcsönt a 

szervezet részére a likviditási problémája mérséklésére. A kölcsönről írásos 

megállapodás készül, amely rögzíti, hogy a kamatmentesen kölcsönadott 

összeget a LIGA 2015. december 31-ig köteles visszafizetni az EVDSZ 

részére 

 megbeszélés folyt a tekintetben is, hogy Csiba Péter, az MVM Zrt. 

vezérigazgatója, mint a tulajdonos képviselője bejelentette a Vértesi Erőmű 

2015. december 31-ével történő konzerválását, melynek eredménye várható 

létszámcsökkentés lesz. Az egyeztetés a lehetséges érdekérvényesítési 

lépések irányáról és módjáról szólt. Az EVDSZ elnöke kérte a 

tagszakszervezetek szolidaritását és kijelentette, hogy a szövetség minden 

tőle telhetőt megtesz a munkahelyek megmentése érdekében. 

 Sor került a Választási Bizottság alakuló ülésére is, melynek keretében 

Lőrincz László PADOSZ elnököt választották a bizottság elnökévé.  

 

Ezt követően az alábbi témákat tárgyalta az SZV az Egyebek napirendi pont 

keretében: 

 Szeptember 15-én – a korábbi kezdeményezés folytatásaként – sor kerül egy 

újabb szakszervezeti konzultációra a bányász, vizes, gázos és vegyész 

szakszervezetek részvételével. A konzultáció témái között a sztrájktörvény, az 

Mt. módosítás, a korhatár előtti ellátás, az egyetemes közműszolgáltatással 

kapcsolatos tapasztalatcsere és az egységes szakszervezeti kiállás 

elősegítése szerepelnek. 

Kérdésként felmerült, hogy az egyetemes közműszolgáltatással kapcsolatos 

átszervezések során megmarad-e a munkavállalók c-tarifa kedvezménye. 

Hozzászólók: Juhász Gyuláné, Pinczés Ernő, dr. Szilágyi József 

 Egy újabb konzultációval kapcsolatos levél került kiküldésre az összes 

parlamenti párt részére. Visszajelzés egyedül az MSZP-től érkezett, akivel 

2015. szeptember 25-én 9 órától kerül sor a következő személyes 

megbeszélésre, melyen a korábbi gyakorlatnak megfelelően előzetes jelzés 

alapján az elnökség tagjai is részt vehetnek. 

 A VKSZ támogatások vonatkozásában elkészült a keresetlevél, melynek 

véleményezése a hét folyamán megtörténik, majd azt követően benyújtásra 

kerül az illetékes bírósághoz.  
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 A MÉSZ megküldte a szövetség részére a szakértői szerződés felmondásával 

kapcsolatos nyilatkozatukat, amely alapján az említett szerződés felmondása 

aláírásra kerülhet. Hatvani Jácint MÉSZ elnök felszólította Lőrincz László 

PADOSZ elnököt, hogy hozzon hasonló tartalmú határozatot a PADOSZ 

KSZB is. Lőrincz László kérte a MÉSZ elnökét, hogy bocsássa rendelkezésére 

a vonatkozó teljes dokumentációt. 

 Várható nemzetközi rendezvények: 

 Európai Szakszervezetek Kongresszusa szeptemberben, 

 IndustriAll régiós értekezlet szeptember végén; 

 Szakszervezeti világkonferencia decemberben. 

Az EVDSZ elnöke tájékoztatta az SZV tagokat, hogy a közelmúltban eleget 

tett egy Belorusz szakszervezeti meghívásnak, melynek célja az volt, hogy 

egy korábban megkötött együttműködési megállapodás aktualizálására 

kerüljön sor a két szervezet között. A Belorusz szakszervezet egy foci tornára 

hívta meg az EVDSZ-t, melyre 2015 novemberében kerül sor. 

Ezt követően Pinczés Ernő TIVISZ elnök számolt be az elmúlt időszak 

nemzetközi – szakszervezeti – eseményeiről, melynek összesítését írásban 

eljuttatta az EVDSZ elnökéhez: 

 EPSU végrehajtó bizottsági ülés áprilisban; 

 kiemelkedően fontossá vált a jelenlegi migránskérdés; 

 ILO keményen fellép az ázsiai gyerekfoglalkoztatás ellen; 

 EPSU és PSI most már együtt dolgoznak, nem párhuzamosan egymás 

mellett – legnagyobb feladat a szabadkereskedelmi megállapodás 

(fogyatékosok, időskori fogyasztók kihagyása) elleni fellépés;  

 Franciaországban: import szén miatt a hazai bányákat és erőműveket 

sorra zárják be. Akik ezért vesztették el munkahelyüket, megpróbálják a 

közszolgálati szférában foglalkoztatni.  

 Tóth Andrea EVDSZ kommunikációs munkatárs tájékoztatta a jelenlévőket 

arról, hogy ez év áprilisában minden tagszakszervezet delegált egy személyt 

az alhonlapjuk szerkesztésének elvégzésére, melynek érdekében részt vettek 

egy képzésen is. Egyelőre nem sok frissítés látható az alhonlapokon, ezért 

kéri az SZV-t, hogy az arra kijelölt munkatárssal együtt foglalkozzanak az 

alhonlap aktualizálásával. 

 Begitter Henrikné EVDSZ Nyugdíjas Tagozat elnök kérte az SZV-t, hogy az 

EVDSZ II. Taggyűlésére lehetőség szerint hozzák el a Nyugdíjas Tagozatba 

delegált személyeket. 
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 Lőrincz László PADOSZ elnök tájékoztatta jelenlévőket arról, hogy 

szeptember 1-jén lezajlott az Atomix Kft.-vel szemben indított per első 

tárgyalása a mozgóbér kifizetését illetően. A PADOSZ által indított pert a 

bíróság elutasította, azonban a PADOSZ tag által kezdeményezett eljárás 

vonatkozásában újabb tárgyalást hirdetett meg október 29-ére.  

Jelezte továbbá, hogy a Dekoten Kft. kollektív szerződését felmondta a 

munkáltató.  Az ezzel kapcsolatos fejleményekről tájékoztatni fogja az SZV-t 

és várhatóan kérni fogja a szolidaritását is. 

 Téglás József DUVISZ elnök tájékoztatta a résztvevőket arról, hogy a Vértesi 

Erőműben döntés várható szeptemberben a mozgóbér kifizetését illetően, de 

ez nem biztos, hogy a teljes társaságcsoportra ki fog terjedni. Amennyiben a 

kifizetésre ebben az évben nem kerül sor, megkérdőjeleződik az 2015. évi 

bérmegállapodás teljesítése. 

 

Ezt követően egyéb felvetés nem lévén Téglás József megköszönte a jelenlétet és 

az ülést bezárta.  

 

Az ülés után a Szövetségi Vezetőség megtekintette a Mátrai Erőmű legújabb 

beruházását, a fotovoltaikus erőművet. A látogatás során tájékoztatást kapott az 

erőmű létrehozásának körülményeiről, a várható termelés mennyiségéről és választ 

kaphatott a beruházással kapcsolatos kérdéseire. 

 

Budapest, 2015. szeptember 25. 

 

dr. Szilágyi József 
    EVDSZ elnök 
 
 
 

 
Téglás József     Bertafalvi Hortenzia Fanni 

    jegyzőkönyv hitelesítő          jegyzőkönyv-vezető 
 
 
 
 
 
Melléklet: 2015. szeptember 9-10-i SZV ülés jelenléti íve és a mandátum 

átruházásával kapcsolatos meghatalmazások 


